
ZÁPIS Č. 2/2022 

z veřejného zasedání zastupitelstva obce Skalice 
konaného v úterý 13. prosince 2022 od 18:00 hodin 

v zasedací místnosti OÚ ve Skalici 
 

Přítomní zastupitelé: 6 (viz prezenční listina) 
Nepřítomný zastupitel: Zuzana Kejřová (omluvena) 
Přítomní občané: (viz prezenční listina) 

Program: 

1) Zahájení. 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu. 

3) Kontrola zápisu č. 1/2022 vč. souhrnu usnesení.  

4) Rozpočtová opatření. 

5) Informace o plnění rozpočtu. 

6) Schválení rozpočtu obce na rok 2023. 

7) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2024-2028. 

8) Schválení rozpočtu MŠ Číbuz na rok 2023. 

9) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Číbuz na roky 2024-2025. 

10) Jmenování inventarizační komise k 31. 12. 2022. 

11) Delegování pravomoci přijímat rozpočtová opatření. 

12) Plán veřejných zasedání na rok 2023. 

13) Žádost Římskokatolické farnosti Číbuz o příspěvek na vánoční koncert. 

14) Žádost Obecného zájmu, z.ú. Smiřice o finanční příspěvek na zajištění pečovatelské 

péče. 

15) Žádost Knihovny města Hradce Králové o finanční příspěvek na nákup knih do 

výměnných fondů v rámci regionálních knihovnických služeb. 

16) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a udělení souhlasu 

k provedení stavebního záměru (stavby) R 193 – Cesta C11 v k.ú. Skalička nad 

Labem. 

17)  Záměr obce Skalice – směna pozemků v k.ú. Skalice u Smiřic. 

18) Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky na 

realizaci projektu „Výuková ekozahrada Mateřské školy, Číbuz“ 

19) Výše odměn pro neuvolněné členy zastupitelstva. 

20) Informace o konání Obecního plesu a schválení cen vstupenek a losů do tomboly. 

21) Diskuse. 

22) Závěr. 

 

 

 



 

Průběh jednání:  

1) Zahájení 

Milan Karpíšek starosta obce, zahájil veřejné zasedání zastupitelstva v 18:00. Je přítomno 6 

zastupitelů, Zuzana Kejřová se omluvila z důvodu nemoci. Zastupitelstvo je usnášeníschopné. 

Dále starosta seznámil přítomné s programem zasedání, vč.  návrhu na doplnění o nové tři 

body – Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky 

na realizaci projektu „Výuková ekozahrada Mateřské školy, Číbuz“, Výše odměn pro 

neuvolněné členy zastupitelstva a informaci o konání Obecního plesu a schválení cen 

vstupenek a losů do tomboly. Starosta požádal zastupitelstvo o schválení takto doplněného 

programu.  

Usnesení č. 2/1/2022 
Zastupitelstvo schvaluje program zasedání, vč. navrženého doplnění. 

Hlasovalo:  
pro – 6 
proti – 0  
zdržel se – 0  
 

2) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 

Starosta jmenuje zapisovatelkou Milenu Noskovou, ověřovateli zápisu Jaroslava Holečka a 

Ivanu Ambrožovou.  

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
 

3) Kontrola zápisu č. 1/2022 vč. souhrnu usnesení  

Starosta Milan Karpíšek seznámil přítomné se zápisem č. 1/2022 vč. Souhrnu usnesení.  

Usnesení č. 2/2/2021 

Zastupitelstvo schvaluje Zápis č. 1/2022, vč. Souhrnu usnesení, bez připomínek. 

Hlasovalo:  
pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 

4) Rozpočtová opatření. 

Paní účetní a správkyně rozpočtu, Martina Pultrová seznámila zastupitele s návrhem 
rozpočtového opatření č. 5/2022, ve kterém dochází k navýšení příjmů o celkem 
3 259 789,05 Kč (navýšení daňových příjmů, neinvestiční dotace na volby prezidenta 
ČR, investiční dotace MMR na chodník ke hřbitovu ex post, bytové hospodářství – 
vratné kauce a poskytování služeb, nebytové hospodářství – vratné kauce a příjmy 
spojené s prodejem materiálu) a o navýšení výdajů o celkem 4 345 428,52 Kč (silnice-
služby, opravy zpevněných ploch, opravy a stavby kanalizace, Mateřské školy – DrDHM, 
služby a opravy, bytové hospodářství – plyn, vratky vratných kaucí, nebytové 



hospodářství – opravy, nákup zařízení, veřejné osvětlení – elektřina a stavby, Sběr a 
svoz komunálních odpadů – DrDHM, stavby a stroje, zastupitelstvo obce – odchodné, 
volby do zastupitelstva obce – refundace mezd, OOV, materiál a pohoštění, správa – 
stavby).  

 
Usnesení č. 2/3/2022  
Zastupitelstvo schvaluje rozpočtové opatření č. 5/2022. 

Hlasovalo:  
pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 
 
 

5) Informace o plnění rozpočtu.  

Paní účetní a správkyně rozpočtu, Martina Pultrová informovala zastupitele o plnění 

rozpočtu k 30. 11. 2022. Příjmy činí 12 974 624,25 Kč na upravený rozpočet 

11 059 375,48 Kč, tj. plnění na 117,32 %. Výdaje jsou ve výši 15 366 494,93 Kč  

na upravený rozpočet 11 930 093,00 Kč, tj. plnění na 128,8 %. Na všech účtech obce je 

uloženo k 30. 11. 2022 6 891 507,82 Kč (včetně stavebního spoření).  

Zastupitelé berou informaci na vědomí. 

 

6) Schválení rozpočtu obce na rok 2023. 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová, seznámila zastupitele s Návrhem 
rozpočtu na rok 2023, který byl sestaven jako vyrovnaný s celkovými příjmy i výdaji  
10 500 000 Kč a se závazným ukazatelem na položce 5331 – neinvestiční příspěvek 
zřízené příspěvkové organizaci (MŠ Číbuz) ve výši 800 000 Kč. Návrh byl zveřejněn  
na ÚD a elektronické desce od 27. listopadu 2022.  

Usnesení č. 2/4/2022 

Zastupitelé schvalují rozpočet obce na rok 2023.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

7) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu obce na roky 2024-2028.  

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová seznámila zastupitele s Návrhem  
na střednědobý výhled rozpočtu obce na období 2024-2028. Obec počítá s postupným 
navyšováním příjmů i výdajů a zůstává u vyrovnaných výhledů rozpočtu obce. Veškeré 
realizace investičních akcí budou započaty pouze v případě zajištění dostatečných výší 



finančních prostředků, například z dotací. Návrh byl zveřejněn na ÚD a elektronické 
desce od 27. listopadu 2022. 

Usnesení č. 2/5/2022 

Zastupitelé schvalují rozpočtový výhled obce na roky 2024-2028. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

8) Schválení rozpočtu MŠ Číbuz na rok 2023. 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová, seznámila zastupitele s Návrhem 
rozpočtu MŠ Číbuz na rok 2023, který je navržen jako vyrovnaný, s celkovými náklady  
i výnosy 5 052 000,00 Kč. Upozornila, že snížení návrhu rozpočtu oproti předešlému 
roku je způsobeno dočerpáním dotace „Rovný přístup ke vzdělávání – tzv. Šablony 
III.“ a sníženými mzdovými prostředky poskytované krajem z důvodu ukončení 
pracovního poměru asistentky pedagoga.  

Usnesení č. 2/6/2022 

Zastupitelé schvalují rozpočet Mateřské školy, Číbuz na rok 2023.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

9) Schválení střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Číbuz na roky 2024-2025. 

Účetní a správce rozpočtu, paní Martina Pultrová seznámila zastupitele s Návrhem 
střednědobého výhledu rozpočtu MŠ Číbuz na období 2024-2025. Tento výhled je 
navrhován též jako vyrovnaný s přihlédnutím na střednědobý výhled obce, konkrétně 
na její závazný ukazatel – příspěvek pro MŠ.  

Usnesení č. 2/7/2022 

Zastupitelé schvalují střednědobý výhled rozpočtu Mateřské školy, Číbuz na roky 2024-
2025. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

 

 



10) Jmenování inventarizační komise k 31. 12. 2022.  

Starosta jmenuje do inventarizační komise pro provedení inventarizace veškerého 
majetku obce Karla Pavliše, jako předsedu a paní Zuzanu Kejřovou  
a Mgr. Ivanu Kudrnáčovou, jako členy. Termín provedení inventarizace se stanovuje  
31. 12. 2022 do 27. 01. 2023. Plán inventur bude vypracován do 22. 12. 2022  
a z provedené inventarizace bude zpracována inventarizační zpráva do 31. 01. 2023. 

Zastupitelé berou informaci na vědomí 

 

11) Delegování pravomoci přijímat rozpočtová opatření. 

Starosta Milan Karpíšek informoval zastupitele o potřebě zajistit přijímání 
rozpočtových opatření, která bude třeba realizovat do konce roku 2022, včetně 
případného posílení provozní dotace příspěvkové organizace Mateřská škola Číbuz tak, 
aby měla pokryty náklady roku 2022, a závěrečného rozpočtového opatření k 31. 12. 
2022 a navrhuje k těmto úkonům pověřit starostu. 

Usnesení č. 2/8/2022 

Zastupitelé pověřují starostu k přijmutí rozpočtových opatření, která bude třeba 
realizovat do konce roku 2022 včetně případného posílení provozní dotace příspěvkové 
organizaci Mateřská škola, Číbuz tak, aby měla finanční prostředky na pokrytí výdajů 
roku 2022, dále obdržených dotací do konce roku 2022 a případného závěrečného 
rozpočtového opatření k 31. 12. 2022. Delegace pravomoci přijímat rozpočtová 
opatření nepřesahující částku 100 000,- Kč v jednotlivém případě na starostu obce na 
základě usnesení přijatého v rámci Souhrnu usnesení č. 2/2018 dle bodu 15) zápisu 
zůstává nadále v platnosti. 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

12) Plán veřejných zasedání na rok 2023. 

Starosta představil návrh na termíny veřejných zasedání zastupitelstva obce v roce 
2023 s tím, že zasedání by se konalo opět zpravidla v úterý, konkrétní termíny by byly 
tyto: 14. února, 18. dubna, 13. června, 12. září, 12. prosince, místem bude objekt č.p. 
132 ve Skalici (areál býv. Havlíkova statku), nebude-li určeno jinak a zasedání budou od 
18:00. 

Usnesení č. 2/9/2022 

Zastupitelstvo schvaluje plán veřejných zasedání zastupitelstva obce v termínech:  
14. 2.,18. 4., 13. 6., 12. 9., 12. 12. s tím, že zasedání se bude konat vždy v úterý od 18:00 
hodin v objektu č.p. 132 ve Skalici (areál býv. Havlíkova statku), pokud nebude 
stanoveno jinak. 

 



Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

13) Žádost Římskokatolické farnosti Číbuz o příspěvek na vánoční koncert dle č.j. 
665/2022/S. 

Starosta Milan Karpíšek přečetl zastupitelstvu žádost Římskokatolické farnosti Číbuz o 
finanční příspěvek na Vánoční koncert ve výši 3 000 Kč, který se bude konat ve středu 
28. prosince od 18:00 hodin v kostele sv. Václava v Číbuzi.  Na programu je výběr 
z vánočních písní od Adama Václava Michny u Otradovic, J.S. Bacha a dalších. Na 
varhany bude hrát Ondřej Vávra, zpěv Filip Šťovíček. V případě zrušení koncertu nebude 
dar poskytnut, resp. bude vrácen.  

Usnesení č. 2/10/2022 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Římskokatolické farnosti 
Číbuz na vánoční koncert, ve výši 3 000,- Kč a ukládá starostovi Milanu Karpíškovi 
uzavřít s žadatelem darovací smlouvu.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Milan Karpíšek                                   

14) Žádost Obecního zájmu, z.ú., Smiřice o finanční příspěvek na zajištění pečovatelské 
péče dle č.j. 641/2022/S. 

Starosta Milan Karpíšek přečetl zastupitelstvu žádost Obecního zájmu z.ú., Smiřice o 
finanční příspěvek na zajištění pečovatelské péče pro naše občany. Finanční příspěvek 
ve výši 50 000Kč na rok 2023 se využije na zajištění mobility ke klientům, pořízení 
kompenzačních pomůcek nezbytných pro výkon péče, případně zvýšení odborné 
kvalifikace přímých pracovníků. Zastupitel Mgr. Pavel Kavalír připomněl, aby se pro 
jistotu zjistilo, zda tato smlouva nepodléhá k povinnosti ke zveřejnění. 

Usnesení č. 2/11/2022 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Obecnímu zájmu, z.ú., Smiřice 
na zajištění mobility ke klientům, pořízení kompenzačních pomůcek nezbytných pro 
výkon péče, případně pro zvýšení odborné kvalifikace přímých pracovníků, a to ve výši 
50 000Kč na rok 2023 a ukládá starostovi Milanu Karpíškovi uzavřít s žadatelem 
darovací smlouvu.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Milan Karpíšek                                   



 

15) Žádost Knihovny města Hradce Králové o finanční příspěvek na nákup knih do 
výměnných fondů v rámci regionálních knihovnických služeb dle č.j. 604/2022/S. 
 
Starosta Milan Karpíšek přečetl zastupitelstvu žádost Knihovny města Hradce Králové 
o finanční příspěvek ve výši 8 500Kč na nákup knih do výměnných fondů v rámci 
regionálních knihovnických služeb. Knihovna města Hradce Králové se snaží posílit 
celkovou částku na nákup knih finančními příspěvky od obcí zapojených do systému. 
Finanční příspěvek se použije na nákup knih do 31.12.2023 v souladu s právními 
předpisy a se zřizovací listinou organizace. Příjemce se dále zavazuje vrátit případnou 
nepoužitou část příspěvku převodem na účet poskytovatele nejpozději do 10.1. 
následujícího roku.   

Usnesení č. 2/12/2022 

Zastupitelstvo schvaluje poskytnutí finančního příspěvku pro Knihovnu města Hradce 
Králové na nákup knih do výměnných fondů v rámci regionálních knihovnických služeb, 
a to ve výši 8 500Kč a ukládá starostovi Milanu Karpíškovi uzavřít s žadatelem darovací 
smlouvu.   

 Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Milan Karpíšek                                   

 
16) Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene a udělení souhlasu 

k provedení stavebního záměru (stavby) R 193 – Cesta C 11 v k.ú. Skalička nad Labem. 

Starosta Milan Karpíšek informoval zastupitele o žádosti o uzavření Smlouvy o budoucí 
smlouvě o zřízení věcného břemene a udělení souhlasu k provedení stavebního 
záměru (stavby) R 193 – Cesta C 11 v k.ú. Skalička nad Labem. Vyústěním odvodnění 
této stavby polní cesty C 11 bude dotčen pozemek p.č. 1447 v k.ú. Skalička nad Labem 
(Černilovský potok) v majetku Povodí Labe, státní podnik. Pro realizaci tohoto díla a 
vydání stavebního povolení je třeba schválit tuto smlouvu o budoucí smlouvě o zřízení 
věcného břemene. Nájem za dobu samotné realizace díla za použití pozemku pro 
stavbu vyústění odvodnění cesty C 11 do černilovského potoka bude hradit Státní 
pozemkový úřad – investor stavby.  

Usnesení č. 2/13/2022 

Zastupitelstvo schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného 
břemene číslo 6DHM220404 a uděluje souhlas k provedení stavebního záměru (stavby) 
R 193 – Cesta C 11 v k.ú. Skalička nad Labem, zároveň pověřuje starostu k podpisu této 
smlouvy. Úplata za zřízení věcného břemene bude uhrazena obcí Skalicí ve výši 
pětinásobku ročního nájemného stanoveného dle vnitřního předpisu Povodí Labe, 
státní podnik, ke dni uzavření konečné smlouvy pro plochu dle geometrického plánu 
uvedeného ve smlouvě v článku 4 bodu 1, minimálně však ve výši 2 000 Kč.  



Plněním pověřen: Milan Karpíšek  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

                                   

17) Záměr obce Skalice - směna pozemků v k.ú. Skalice u Smiřic. 

Obec Skalice v souladu s § 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) 
tímto informuje o záměru směnit následující pozemky ve vlastnictví obce Skalice: 
p.p.č. 620/63 (druh pozemku orná půda o výměře 730m2) a 1566/1 (druh pozemku 
ostatní plocha, jiná plocha o výměře 609m2) dle geodetického plánu č. 342-430/2021, 
vše v k.ú. Skalice u Smiřic o celkové výměře 1339m2 za následující pozemky ve 
vlastnictví paní Zdenky Hiršlové: p.p.č. 1038/3 (ostatní plocha, ostatní komunikace o 
výměře 365m2), 1038/8 (ostatní plocha, ostatní komunikace o výměře 40m2), 611/3 
(druh pozemku orná půda o výměře 105m2), 620/73 (druh pozemku orná půda o 
výměře 563m2) a 611/2 (druh pozemku orná půda o výměře 355m2) dle geodetického 
plánu č. 342-430/2021, vše v k.ú. Skalice u Smiřic o celkové výměře 1428m2. Směna 
bude provedena s doplatkem v neprospěch obce. (T.j. 89m2 x 300 Kč/m2 = 26 700 Kč)   

Usnesení č. 2/14/2022 

I. Zastupitelstvo schvaluje směnu pozemků ve vlastnictví obce:  parc. č. 620/63 o 
výměře 730 m2 (orná půda) a parc. č. 1566/1 o výměře 609 m2 (ostatní plocha, jiná 
plocha), dle geometrického plánu č. 342-430/2021, za pozemky ve vlastnictví paní 
Zdeňky Hiršlové: parc. č. 1038/3 o výměře 365 m2 (ostatní plocha, ostatní komunikace), 
parc. č. 1038/8 o výměře 40 m2 (ostatní plocha, ostatní komunikace) a pozemky parc. 
č. 611/2 o výměře 355 m2 (orná půda), parc. č. 611/3 o výměře 105 m2 (orná půda) a 
parc. č. 620/73 o výměře 563 m2 (orná půda), dle geometrického plánu č. 342-
430/2021, vše v k.ú. Skalice u Smiřic. Směna bude provedena s doplatkem rozdílu ceny 
směňovaných nemovitých věcí ve výši 26 700,- Kč ve prospěch paní Zdeňky Hiršlové.  

II. Zastupitelstvo ukládá  starostovi obce uzavřít směnnou smlouvu v souladu s přijatým 
usnesením.  

III. Zastupitelstvo schvaluje,  v souvislosti s realizovanou směnou dle odst. I tohoto 
usnesení, změnu napojení cesty C15 (dle Plánu společných zařízení KoPÚ) na místní 
komunikaci III. třídy č. 10c (MK9), spočívající v novém napojení přes stávající obecní 
parcely p.č. 620/62 a 1038/1, resp. parcely nově nabývané do vlastnictví obce p.č. 
1038/3 a 1038/8, resp. parcely nově nabývané do vlastnictví obce dle GP č.  342-
430/2021 p.č. 611/3 a 620/73, resp. stávající obecní parcely dle GP č.  342-430/2021 
p.č.  620/71 a 1566/2 vše v k.ú. Skalice u Smiřic.   
  
Plněním pověřen: Milan Karpíšek                                   
Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 



 

18)  Smlouva o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České 
republiky na realizaci projektu „Výuková ekozahrada Mateřské školy, Číbuz“. 
Zastupitel Pavel Kavalír seznámil zastupitelstvo se smlouvou č. 1190700176 o 
poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí České republiky na realizaci 
projektu “Výuková ekozahrada Mateřské školy, Číbuz ve výši 125 492,13 Kč.  

Usnesení č. 2/15/2022 

Zastupitelstvo projednalo Smlouvu č. 1190700176 o poskytnutí podpory ze Státního 

fondu životního prostředí České republiky na realizaci projektu „Výuková ekozahrada 

Mateřské školy, Číbuz“ ve výši 125 492,13 Kč kterou schvaluje a ukládá starostovi 

uzavření této smlouvy.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

Plněním pověřen: Milan Karpíšek                              

 

19) Výše odměn pro neuvolněné členy zastupitelstva. 
Účetní Martina Pultová seznámila zastupitelé s novelou nařízení vlády č. 318/2017 
s účinností od 1. ledna 2023, o výši odměn členů zastupitelstev územních 
samosprávních celků. Dosavadní částky stanovené v příloze nařízení vlády byly 
navýšeny o 10 %. Obec patří do 3. velikostní kategorie s následujícími odměnami: 
     - max výše odměny pro neuvolněného člena zastupitelstva bez další funkce ve výši 
1 785,00 Kč. 

- Max. výše odměny pro neuvolněného člena zastupitelstva – předsedu výboru 
zastupitelstva ve výši 3 570,00 Kč. 

- Max. výše odměny pro neuvolněného člena zastupitelstva – místostarostu – ve výši 
6 426,00 Kč, při zachování dosavadní 20 % z maximální možné částky 32 127 Kč. 

Usnesení č. 2/16/2022 

Zastupitelé schvalují od 1. 1. 2023 odměny pro neuvolněné členy zastupitelstva v této 

výši:  

- neuvolněný člen zastupitelstva bez další funkce ve výši 1 785 Kč 

- předseda výboru zastupitelstva ve výši 3 570 Kč 

- místostarosta ve výši 20 % z částky 32 127 Kč stanovené uvedeným nařízením, tj. 6 426 Kč 

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 



20) Informace o konání Obecního plesu a schválení cen vstupenek a losů do tomboly. 

Zastupitelka Milena Nosková, předsedkyně výboru pro kulturu, školství, sport a sociální 
věci přednesla informaci o organizaci Obecního plesu, který se bude konat 11. 02. 2023 
v kulturním domě Dvorana ve Smiřicích od 20:00 hod., k tanci a poslechu bude hrát 
hudební skupina Labyrint. Občerstvení zajistí místní firma Gastro Lucie . Cena 
vstupenky se navrhuje ve výši 200 Kč a cena jednoho losu do tomboly ve výši 10 Kč. 
Počet losů 2000 ks. Předtančení je ve fázi jednání. Dopravu zajistí firma Zdeněk Pavlík 
– autobusová doprava, Smiřice. Objednání zajistí starosta.  

Usnesení č. 2/17/2022 

Zastupitelstvo schvaluje cenu vstupenky na Obecní ples ve výši 200 Kč a cenu jednoho 
losu do tomboly ve výši 10 Kč, počet losů se stanovuje na 2 000 ks.  

Hlasovalo:  

pro – 6 
proti – 0 
zdržel se – 0 

 

21) Diskuse 

a) Do diskuse se jako první přihlásil starosta Milan Karpíšek. Hned v úvodu se 
omluvil za způsobené škody na travnatém povrchu hřiště při konání dětského 
dne „MOTO DEN“ pořádaný panem Karáskem. Při ukázkách jízd na dětských 
čtyřkolkách došlo k porušení travnatého povrchu a v rámci jízdních okruhů byly 
vyježděny koleje na terénu. Omluva za způsobené narušení travnatého 
povrchu, který má sloužit především pro míčové hry, patří především rodině 
Šulcovým a ostatním občanům, kteří se o hřiště starali a udržovali. Pan Karásek 
byl vyzván k nápravě, uvedení travnatého povrchu do původního stavu, avšak 
provedená úprava nesplňovala to, co se očekávalo. Starosta vystoupil 
s oznámením, že se osobně postará o nápravu povrchu hřiště v jarních 
měsících, kdy budou k tomu příznivé klimatické podmínky.  

Dále podal informaci o konání volby prezidenta České republiky, konaná ve 
dnech 13. a 14 ledna (I. kolo), případně II. kolo volby ve dnech 27. a 28. ledna 
2023.  

 Zastupitelé berou informaci na vědomí 

 

b) Zastupitel Mgr. Pavel Kavalír seznámil přítomné s termínem Tříkrálové sbírky, 
která se bude konat dne 7. ledna 2023. Proběhne ve všech třech částech naší 
obce.   
Jako předseda výboru pro investice a rozvoj obce připomněl otázku stavu 
budov:   
MŠ Číbuz - je potřeba zvážit investici do případné hydroizolace, změnu vytápění, 
změnu dispozice vnitřních prostorů, včetně provedení stavebního otvoru pro 
východ dětí na zahradu. Nastává i otázka, úvaha o výstavbě nové budovy MŠ. 



Stávající objekt OÚ – zvážit jeho využití po přestěhování do nových 
zrekonstruovaných prostor v objektu čp. 132. 
Dále připomněl časový horizont projektu na rekonstrukci mostků – jaro 2023. 
Další dotaz směřoval na zveřejňování zápisů z konání veřejného zasedání 
zastupitelstva. Starosta odpověděl, že se nadále budou zveřejňovat tyto zápisy. 
Zastupitel pan Mgr. Pavel Kavalír na závěr vznesl dotaz na nefunkčnost rozhlasu 
v Číbuzi a na stav propustku pod komunikací na konci Číbuze, který je ve zprávě 
údržby silnic. Starosta odpověděl, že přerušení rozhlasu je způsobeno 
v kabelovém vedení položeném v zemi naproti RD čp. 21. Bude tedy jednat 
s firmou o odstranění závady, ale nedokáže říct termín, neboť klimatické 
podmínky nejsou vhodné pro výkopové práce, ani pro pokládku případného 
nového kabelu. Co se týká propustku pod komunikací, starosta vznese dotaz na 
časový horizont oprav u příslušné organizace, která má propustek ve své 
správě. 
 

Zastupitelé berou informaci na vědomí 
 

c) Pan Zdeněk Kudrnáč se přihlásil do diskuse s dotazem na projekt obecní 
kanalizace. Jaký je přístup nového zastupitelstva k dané problematice. Zda 
zastupitelé se zajímali o jiné systémy. Stávající vypracovaná Technicko – 
ekonomická studie, řeší pouze varianty – Gravitační kanalizaci a ČOV, Gravitační 
kanalizaci s napojením do HK, Tlakovou kanalizaci a ČOV a Tlakovou kanalizaci 
s napojením do HK. Decentralizovaný způsob řešený soustavou DČOV je pouze 
okrajově popsán. Při prostudování jednotlivých systémů je potřeba přihlédnout 
k trendům v zahraničí. Do rozsáhlé debaty se zapojil především zastupitel pan 
Mgr. Pavel Kavalír, který s panem Kudrnáčem vedl dlouhou debatu. Pan 
Kudrnáč navrhuje, aby zastupitelé pozvali nezávislého odborníka, který by 
navázal na již vypracovanou Technicko – ekonomickou studii.  Pan Kudrnáč 
doporučuje při rozhodování využít studii proveditelnosti, nebo alespoň „swot“ 
analýzu, která by odpovídala 100 milionové investici. Zastupitel pan Mgr. Pavel 
Kavalír uvedl, že zadáním zpracování další studie by bylo mrháním prostředky 
obce. Starosta v rámci diskuse odpověděl, že zastupitelstvo se sešlo 
s projektantem firmy VIS – Vodohospodářsko-inženýrské služby, spol. s r.o., 
který zastupitelé obeznámil s odevzdanou první částí projektu a dále vysvětlil 
plusy a zápory dalších možných systémů, zabývajících se s problematikou 
předčištěním odpadních vod.  

Zastupitelé berou informaci na vědomí 

 

d) Pan Koníř vystoupil s dotazem na veřejné osvětlení. Jednalo se především o 
špatné načasování zhášení veřejného osvětlení. Při dostatečném ranním světle 
pouliční osvětlení svítí ještě v 7:00 hodin. Vypínání by se mohlo zkrátit min. o 
10–15 min. Starosta odpověděl, že nechá prohlédnou časovací sytém odbornou 
firmou.   

Zastupitelé berou informaci na vědomí 



 

  

22) Závěr  

Starosta Milan Karpíšek ukončil zasedání v 21:10 hodin. 

Zapsala: Milane Nosková    Ověřovatelé zápisu:  Jaroslav Holeček 
         Ivana Ambrožová 
                      
 
 
Starosta:  Milan Karpíšek  

Skalice 22.12.2022 


